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Sz. P.

dr Marek Wojtkowski
Prezydent
Miasta Wloclawek

W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze proszQ o naprawq du2ej wyrwy
w nawierzchni jezdni uliry Promiennej przy przej5ciu dla pieszych przy Szkole
Podstawowej nr 22. Ubytek w nawierzchni bardzo szybko sig powiqksza i stwaza
zagro2enie bezpieczeristwa ruchu drogowego. Mam nadziejq, 2e utrzynujqca siq
odwilZ pozwoli jak najszybciej slu2bom Pana Prezydenta podjqi dzialania.

Elzbieta Rutkowska
..'

'-,'t L-r-L' '-.-'- \ L'

Radna Miasta Wloclawek


